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Idrottsnämnden Utdrag ur protokoll fört vid 
sammanträde 2022-10-25, § 7  

 
 

   

 

 Tid Tisdagen den 25 oktober kl. 17:30 – 17:44 

 Plats Hantverkargatan 3, Glasbruket 

 Justering 
 
 
 

Måndagen den 31 oktober 2022 av §§ 1-3, 5-8, 10, 

11 

Omedelbar justering av §§ 4, 9 tisdagen den 25 

oktober 2022 

  

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Maria-Elsa Salvo (S), ordförande 

Karin Ernlund (C), vice ordförande 

           

Suhur Salahyusuf (S) 

Ulla Sjöbergh (S) 

Tobias Johansson (V) 

Hassan Jama (V)  

Minna Thullberg (MP) 

Bo Sundin (M)  

Mikael Sundin (M) 

Hanna Wistrand (L) §§ 10,11 

Destiny Zandi Näslund (KD)  

 

Beslutande ersättare: 

Marie Grundström (MP) för Hanna Wistrand §§ 1-9 

 

Ersättare:  

Sandra Zuniga Michel (S) 

Moissis Nikolaidis (S) 

Lisa Söderblom Arce (V) 

Marie Grundström (MP) §§ 10,11 

 

 
 

 

 

 

Tjänstemän: 
 

 

Borgarrådssekreterare Sixten Svanberg (S), borgarrådssekreterare 

Alice Vestlin (C), förvaltningschef Marina Högland, Peter Ahlström, 

Susanne Olsson, personalföreträdare för Kommunal Linda 

Runcrantz, nämndsekreterare Marie Norrberg.  
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§ 7 
Svar på skrivelse om färdigställande av kvarvarande 
planerade etapper av Ågestas konstsnöanläggning 
Dnr 5.2.1/2022/2113 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 
Idrottsnämnden beslutar att godkänna förvaltningens svar på 
skrivelsen. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 31 augusti 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Karin Ernlund (C), Hanna Wistrand (L) och 
Destiny Zandi Näslund (KD) lämnar särskilt uttalande enligt 
följande: 
 
I juni mottog idrottsnämnden en skrivelse från skidklubbarna i 
Stockholm gällande en förlängning av Ågesta konstsnöspår från 
dagens 2.1 km till 5 km. En enig nämnd ställde sig bakom 
skrivelsen och gav idrottsförvaltningen i uppdrag att utreda en 
förlängning av spåret. I det nu liggande ärendet anför 
idrottsförvaltningen att det finns två alternativ vid en eventuell 
förlängning, en utökning till 3 km och en utökning till 4 km. Vi står 
fast vid att en förlängning till 5 km, i enlighet med grundförslaget, 
skulle vara det allra bästa.  
 
Ågesta konstsnöspår är mycket uppskattat och har varit en 
succé sedan öppnandet 2020. Många stockholmare har hittat dit 
och det är trångt i spåret på vintern. Men det är också mer än 
bara ett konstsnöspår, det är en mötesplats för såväl unga som 
gamla, amatörer som proffs och män som kvinnor. Ett förlängt 
spår ger fler chansen att upptäcka skidåkning och skulle stärka 
Stockholm som vinterstad. 
 
Vi hoppas att den nya majoriteten står fast vid beslutet från juni 
och avsätter budgetmedel för att utöka spåret till 5 kilometer i 
2023 års budget. För skidåkningens bästa. 
 
 
Bo Sundin m.fl. (M) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
I juni mottog idrottsnämnden en skrivelse från skidklubbarna i 
Stockholm gällande en förlängning av Ågesta konstsnöspår från 
dagens 2.1 km till 5 km. En enig nämnd ställde sig bakom 
skrivelsen och gav idrottsförvaltningen i uppdrag att utreda en 
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förlängning av spåret. I det nu liggande ärendet anför 
idrottsförvaltningen att det finns två alternativ vid en eventuell 
förlängning, en utökning till 3 km och en utökning till 4 km. Vi står 
fast vid att en förlängning till 5 km, i enlighet med grundförslaget, 
skulle vara det allra bästa.  
 
Ågesta konstsnöspår är mycket uppskattat och har varit en 
succé sedan öppnandet 2020. Många stockholmare har hittat dit 
och det är trångt i spåret på vintern. Men det är också mer än 
bara ett konstsnöspår, det är en mötesplats för såväl unga som 
gamla, amatörer som proffs och män som kvinnor. Ett förlängt 
spår ger fler chansen att upptäcka skidåkning och skulle stärka 
Stockholm som vinterstad. 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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